

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ
២០២០១២១២
ជម្រាបជូន

លោកអគ្គនាយកក្រុមហ៊ុន
អេច ប៊ី ស៊ីយូរីធី (ខេមបូឌា) ម.ក

កម្មវត្ថុ៖ ការបង្ហាញចំណាប់អារម្មណ៍ និងការស្នើសុំលែបម្រុងទុកជាមុន នូវភាគហ៊ុនរបស់ក្រុមហ៊ុន ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក ម.ក (“ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក”) សម្រាប់សំណើបោះផ្សាយលក់មូលបត្រជាសាធារណៈលើកដំបូង (“សំណើ IPO”) និងការចុះបញ្ជីរបស់ ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក ក្នុងទីផ្សារគោលនៃផ្សារមូលបត្រកម្ពុជា (“ផ.ម.ក”)។

ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ សូមប្រកាសជាលាយលក្ខណ៍ ពីចំណាប់អារម្មណ៍ និងស្នើសុំសម្រាប់ការលែបម្រុងទុកនៃភាគហ៊ុនរបស់ ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក ដូចខាងក្រោម៖

ឈ្មោះវិនិយោគិន	÷	ឈ្មោះក្រុមហ៊ុនមូលបត្រ	÷
លេខទំនាក់ទំនង	÷	លេខគណនីជួញដូរ	÷
ទំហំវិនិយោគ (ដុល្លារអាមេរិក)*	÷			

សម្គាល់៖ *ទំហំវិនិយោគអប្បបរមា 1,000 ដុល្លារអាមេរិក

<p>សូមគូស ✓ ក្នុងប្រអប់ខាងក្រោមបើអ្នកជា៖</p> <p><input type="checkbox"/> បុគ្គលិករបស់ក្រុមហ៊ុន ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក ម.ក</p> <p><input type="checkbox"/> ឪពុកម្តាយរបស់សិស្សនៃក្រុមហ៊ុន ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក ម.ក, សូមបញ្ជាក់ ឈ្មោះសិស្ស៖</p> <p><input type="checkbox"/> ផ្សេងៗ</p>	<p>ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ សូមប្រកាសថា ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ គឺជាវិនិយោគិនគុណវុឌ្ឍិដោយខ្ញុំមាន៖</p> <p><input type="checkbox"/> ទ្រព្យសកម្មសុទ្ធសរុប 1,000,000,000 រៀល (ឬ 250,000 ដុល្លារអាមេរិក) ឬ</p> <p><input type="checkbox"/> ចំណូលប្រចាំឆ្នាំលើសពី 80,000,000 រៀល (ឬ 20,000 ដុល្លារអាមេរិក) ឬ</p> <p><input type="checkbox"/> បានវិនិយោគលើសពី 100,000,000 រៀល (ឬ 25,000 ដុល្លារអាមេរិក) នៅ ក្នុងផ្សារមូលបត្រ</p> <p><i>សូមជ្រើសរើសលក្ខខណ្ឌមួយ (1) យ៉ាងតិចក្នុងចំណោមលក្ខខណ្ឌទាំងបី (3) ខាងលើ</i></p>
---	--

សម្រាប់ការបង្ហាញនូវគោលបំណងរបស់ ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ ក្នុងការស្នើសុំនូវ ភាគហ៊ុន IPO (ដូចដែលបានកំណត់នៅក្នុងឯកសារផ្តល់ព័ត៌មាន) ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ ទទួលស្គាល់ និងយល់ថា មិនមានការធានាថា ភាគហ៊ុន IPO នឹងត្រូវបានបែងចែកស្របទៅតាមសំណើសុំនេះទេ ហើយការបែងចែក នឹងត្រូវបានធ្វើឡើងតាមរយៈការសម្រេចរួមគ្នារវាង ម៉េងលី ជេ. គួច អេឡិចត្រូនិក និងក្រុមហ៊ុន អេច ប៊ី ស៊ីយូរីធី (ខេមបូឌា) ម.ក។

បន្ថែមពីលើនេះ ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ ទទួលស្គាល់ និងយល់ថា សំណើ IPO តម្លៃ IPO និងការលែបម្រុងទុកនៃភាគហ៊ុន IPO គឺអាស្រ័យ និងស្ថិតនៅក្រោមការអនុម័តពី និយ័តករមូលបត្រកម្ពុជា (“ផ.ម.ក”)។

ខ្ញុំបាទ/នាងខ្ញុំ សូមប្រកាសថា ព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ជូនខាងលើ គឺពិតជាត្រឹមត្រូវ។

សូមផ្ញើលិខិតបំពេញរួចមកកាន់ ៖

- Telegram: t.me/rhbsec (username: @rhbsec)
- Email: cf.rhbsec@rhbgroupp.com.kh